
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 15. juni 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 407
Vil ministeren i forlængelse af ”Aftale om nyt kontanthjælpssystem med plads til børne
ne” oplyse, hvad den forventede forskel vil være mellem det maksimale beløb, man 
kunne modtage i kontanthjælp under kontanthjælpsloftet og det maksimale beløb man 
kan modtage under den nye indkomsttrappe? Vil ministeren i forlængelse heraf oplyse 
beskæftigelseseffekten som følge af at ændre ordningen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Adsbøl 
(UFG).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjarne Laustsen
formand
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